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Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 12 februari 2019 

Op 23 januari jl. heb ik uw verzoek ontvangen om uw Kamer te informeren 
over de voortgang van de consolidatie in de postsector. Het verzoek strekt 
zich tot het verschaffen van informatie over (eventuele) consolidatie-
plannen van private bedrijven. Het is niet aan mij, maar aan bedrijven zelf 
om, conform de regels die daarvoor gelden, informatie te verstrekken 
over de mogelijke plannen voor consolidatie die zij hebben. 

In dat kader kan ik u wijzen op het persbericht van PostNL van 
19 december 2018. Daarin geeft PostNL aan dat er belangrijke stappen zijn 
gezet om op korte termijn tot consolidatie in de Nederlandse postmarkt te 
komen. 

Ik ben in principe geen partij bij een mogelijke consolidatie. Dat ben ik pas 
op het moment dat een mogelijke consolidatie geen vergunning op basis 
van de Mededingingswet van de Autoriteit Consument en Markt (ACM) 
zou krijgen en partijen bij mij een verzoek doen om, conform artikel 47 
van de Mededingingswet, alsnog een vergunning te verlenen. Zoals 
aangegeven tijdens het plenaire debat over de toekomst van de postmarkt 
op 12 september 2018 wil ik niet vooruitlopen op die beslissing (Hande-
lingen II 2017/18, nr. 108, item 7). 

De Staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat, 
M.C.G. Keijzer
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